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В статье рассматриваются правовая природа частного развода, тенденции правового регулирования его 
признания как юридического факта. Рассмотрены различные подходы к пониманию сущности частного развода, 
выявлены его признаки. Анализируются основания для отказа в признании частных разводов в различных странах.

Указывается, что если частный развод зарегистрирован в государственных органах третьих стран, в которых 
такая процедура расторжения брака законодательно урегулирована, то нет оснований для его непризнания.
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The article considers the legal nature of private divorce, the trends of legal regulation of its recognition as a legal
fact. Different approaches to understanding the essence of private divorce are considered, its signs are revealed. 
The grounds for refusal of recognition of private divorces in different countries are analyzed. 

It is pointed out that if the private divorce is registered in the state bodies of third countries, in which such procedure 
of dissolution of marriage is regulated by law, there are no grounds for its non-recognition.
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